
 

Notulen Buurtplatform Vergadering 15-1-2024 

 

Aanwezig: Frans Soers, Tjeu Cox, Roberto Vaes, Ilse Vaes, Wim Cremers, Hans v/d 

Zande, Merle-Ann, Marc Dijk, Ellen Thomas (Penningmeester), Betsy Meeuwsen, 

Theo v/d Aalst, Riek v/d Aalst, Wolter v/d Pers, Henk Houben, Erica de Graaf (vz), 

Aljen van Giessel, Ingrid Schulte, Louis Slangen, John Claassen 

Afwezig: Marion Rutten. Bertina van Mossel 

Aanwezig : Sandra Peeters (werkgroep school) 

 

1. Welkom en Opening: Erica opent de vergadering om 20.00uur en heet iedereen 

welkom. 

 

2. Notulen 18-12-2023: Goed gekeurd en akkoord bevonden..   

         

3. Ingekomen Post: Ontvangstbevestiging van de gemeente brief inzake Fietsbrug 

        

4. Uitgaande Post: Geen 

          

          

5. Mededelingen:  

- De Schakel: gesprekken gepland met de gemeente Cranendonck. 

- Woningbouw: Contact geweest met Sandu Niessen, de locatie ivm de 

woningbouw moet nog worden bepaald. Binnen de gemeente moet nog een 

werkgroep worden samengesteld. 

- School: Sandra Peeters geeft uitleg over de school en waar deze dan zou kunnen 

komen te staan. Het blijft lastig om een geschikte locatie te vinden voor een 

school. In en tussen de kernen blijkt geen haalbare kaart. Sandra blijft zich hier 

hard voor maken bij de gemeente voor een school en een geschikte locatie. 

 



6. Penningmeester: De kascontrole is geweest op 11 Januari door Hans v/d Zande en 

Wolter v/d Pers. Er zijn geen bijzonderheden geconstateerd. Er werd daarom aan de 

vergadering gevraagd voor een goedkeuring. Dit akkoord werd afgegeven. 

Voor volgend jaar bestaat de kascommissie uit de volgende personen: Hans v/d Zande 

en Frans Soers. Reserve: Marc Dijk 

 

7. Verslagen werkgroepen: 

- WMO:        Opmerking:  De wensboom valt een beetje tegen, er hangt nog niet 

veel in,  ( voor verslag werkgroep zie bijlage) 

- O.R.R.&N: Opmerking: Voor de renovatie van het dak van het pomphuis was een 

offerte aangevraagd. De kosten voor het renoveren van het dak is incl. btw 

€28500,--. Erg duur en als je de totale renovatie van het pomphuis erbij optelt 

komt dat neer op ongeveer €40000,-- Het wordt een erg duur project dus er moet 

gekeken worden hoe je deze renovatie het beste kunt aanpakken ( voor verslag 

werkgroep zie bijlage) 

- Cicerones:    ( zie bijlage) 

- Verkeer:       ( zie bijlage) 

- Activiteiten: ( zie bijlage) 

- De Schakel:  geen verslag 

 

 

8. Wat verder ter tafel komt: 

-  Wim Hompes: Schoongrond verklaring is afgegeven wel moet er moet 2800m3 

worden afgegraven. Mogelijk is deze locatie wel geschikt voor woningbouw. 

- Wim Cremers: De aanvragen komen weer binnen, de Cicerones hebben op de 

vakantiebeurs gestaan op 20 en 21 Januari 2024 in Hamont. Was erg goed bezocht. 

- Oranje Fonds: aanvraag is goedgekeurd, er is een bedrag van €350,-- beschikbaar 

voor NL-Doet op 15-16 maart 2024. 

- Vergaderdata zijn door de vergadering akkoord bevonden. Buurtplatform vergaderd in 

2024 op 19 Feb./ 18 maart/ 15 april/ 13 mei/10 juni. 16 sept./ 21 okt./ 18 nov./ 16 dec. 

- In de maanden Juli en Augustus zijn er geen vergaderingen ivm de vakantieperiode. 

 

9. Sluiting:  Erica sluit de vergadering om 21.15uur. 

    


